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Verslag van de raadscommissievergadering Sociaal Domein en 
Volkshuisvesting d.d. 23 november 2017 
 
Aanwezig 
Voorzitter : Harrie Verkampen 
Commissiegriffier : Meta Swinkels / Nienke Verhagen 
 
Commissieleden : 11 / 14 
CDA : Toos van den Hurk, Rick van Kessel, Anita Relou 
Lokale Realisten : Truus van Dijk, Anne van den Nieuwelaar, Cees van Extel 
Dorpspartij : Henk van Eck, Rens de Haas 
D66 : Henk Giebels 
PVDA : Jan Boot, Janine Cronenburg 
OPA : - 
 
Collegeleden 
Jan Bevers (wethouder) 
 
Ambtelijke vertegenwoordiging namens college 
Remco Groenendal, Nienke Verhagen, Brigitte van Bladel, Franka van Lieshout. 
 
Andere aanwezigen 
Goed Wonen: Hans Vedder en Ton Moors.  
De Bunker: Peter Verberne, Lisa Vermeulen en Rowan Mans 
OJC Fuse: Nick Vermeulen en Thijs Visser 
 
1. Algemene mogelijkheid tot inspreken 
Hier wordt geen gebruik van gemaakt.  
 
2. Openen commissievergadering, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. 
 
3 a Vaststellen verslag commissie Sociaal Domein en Volkshuisvesting d.d. 12-10-

2017 
 
Anne van den Nieuwelaar informeert of het tijdstip van het bezoek aan Senzer te 
verschuiven is naar 16.00 uur. Wethouder Bevers geeft aan dat dit geen voorkeur heeft 
omdat men dan de bedrijvigheid van Senzer niet meemaakt.   
 
Anita Relou geeft aan dat op 12 oktober namens het CDA niet Thijs vd Elzen aanwezig was 
maan Fons Verhees. Graag aanpassen.  
 
   b Lijst met toezeggingen. 
 
Anita Relou geeft aan dat de Factsheets GGD zoals opgenomen in de toezeggingenlijst niet 
zijn ontvangen. Graag nakijken en alsnog aanbieden.  
 
Bezoek aan Senzer staat definitief gepland op 13 december. Verder geen opmerkingen. 
Truus van de Hurk, Henk Giebels, Jan Boot en Harrie Verkampen melden zich bij deze aan.  
 
   c Termijnplanning 
Geen opmerkingen. 
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4. Overleg 
4 a Jaarplan 2018 gezamenlijke Rekenkamercommissie 
 
Procesconclusie 
Onderwerpen zijn reeds via de commissie AZ&F ingebracht.  
 
De Dorpspartij geeft als suggestie: Dementievriendelijke gemeente – stand van zaken en 
behoeftes. De overige commissieleden laten weten dat dit wellicht een onderwerp is voor op 
een later tijdstip.  
 
 
5. Informeren 
5 a Presentatie Monitor Wonen (Nienke Verhagen)  
De presentatie is ter beschikking gesteld in iBabs, inclusief de Monitor Wonen.  
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
DP geeft aan dat ze in de toekomstvisie het onderdeel wachtlijsten mist. De voorzitter stelt 
voor om deze vraag mee te nemen bij de bespreken het volgende agendapunt over de 
prestatieafspraken.   
D66 vraagt zich af of 40% sociale woningen een landelijke eis is. Nienke Verhagen geeft 
aan dat dit niet het geval is. D66 geeft aan dat er wellicht eens naar dat percentage gekeken 
moet worden? Wethouder Bevers antwoord dat hij dit een politieke vraag vindt en dat 
hierover uiteraard van gedachten gewisseld kan worden. Vereiste is wel dat er dan naar de 
gehele markt gekeken moet worden om een juist beeld te vormen.  
 
 
5 b Presentatie Prestatie afspraken (Goed Wonen) 
De presentatie is ter beschikking gesteld in iBabs. 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
D66 waardeert de ambitie om in 2030 alle huizen energieneutraal te krijgen. Is dit streven  
wel reëel? Hans Vedder laat weten dat dat moet lukken. In het filmpje wordt gezegd dat er 
een huis is en een behoefte aan vijf. Zijn er al plannen? Ton Moors laat weten dat er een 
initiatief vanuit Bakel is om in gesprek te gaan.  
LR vraagt zich af of er op den duur een probleem kan zijn met gronden om de woningen op 
te realiseren. Hans Vedder geeft aan dat we volgend jaar gaan bekijken wat nieuwe locaties 
kunnen zijn. Wethouder Bevers geeft aan dat herontwikkeling ook mogelijkheden geeft. 
Binnenstedelijke locaties hebben de voorkeur.      
DP geeft aan dat de zorg ook collectief ingekocht worden en dat het nu kenmerken van een 
zorginstelling heeft. 
CDA informeert naar de wachttijden. Hans Vedder laat weten dat de wachttijd gemiddeld 
zo’n 3 tot 4 maanden is. CDA heeft een casus van iemand met een korte inschrijftijd. Ton 
Moors geeft aan dat de voorgestelde casus niet bekend is, maar dat wellicht het 
urgentiebeleid een uitkomst kan bieden. Ook wordt een klein percentage via verloting 
uitgegeven.  
 
Wooniezie: Systeem waar de problemen mee zijn, wordt niet door Goed Wonen gebruikt. 
Uiteraard wordt geprobeerd om helderheid te krijgen.  
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5 c Presentatie bestuur jongerencentrum De Bunker en presentatie OJC Fuse 
De presentatie is ter beschikking gesteld in iBabs. 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Presentatie door Fuse 
PvdA: hoeveel jongeren komen er naar de jongerensoos, hoe vaak is dat, wat vinden de 
jongeren er van? 
Fuse antwoordt dat jongeren uit groep 7 en 8 komen, aantal neemt toe en vindt al jaren 
plaats. Sinds 2-3 maanden in contact met jongerenwerkers.  
Wethouder Bevers: er komt in februari een presentatie van de jongerenwerkers. 
 
LR: Wat is de pedagogische waarde van de Fuse? 
Wethouder Bevers zegt dat er een knip gemaakt is tussen ambulant jongerenwerk enerzijds 
en Bunker en Fuse anderzijds. Bunker en Fuse krijgen 2 jaar de tijd om meer jongeren te 
bereiken. Daarbij worden ze ondersteund door de jongerenwerkers. Maar ze doen wel alle 
twee andere dingen. Pedagogische werk ligt bij jongerenwerk.  
 
CDA: Blij met de info. Ga zo door. 
 
Presentatie door Bunker 
DP: In de presentatie van februari wordt daar ook de samenwerking tussen Bunker en Fuse 
en de jongerenwerkers gepresenteerd.  
D66: Staat de van een van de jeugd en jongerenwerkers onder druk? Uit rapport Noorda. 
 
Wethouder Bevers laat weten dat de jongerenwerkers volop in een omscholingstraject zijn 
gegaan. Ze hebben assessments gedaan en alle drie doorlopen. Noorda heeft het nu 
overgedragen aan LEV. Monitor met resultaten komt. Piet is geen discussiepunt.  
 
 
6   Voorbereiden raadsadvies 
6. a Verordening maatschappelijke ondersteuning 2018 
 
Procesconclusie 

 Besluitvorming / finale behandeling raad is door de raadscommissie voldoende voorbereid. 
Onderwerp in handen stellen raad. Voorgestelde wijze van behandeling: Hamerstuk.  
 
Opinie (Per fractie) 
DP: Goede aanpassingen. Begrippen nader uitgewerkt. Mantelzorg krijgt meer aandacht. 
Hoe gaat ondersteuning van mantelzorgers? Kwaliteitseisen meer belangrijk. De 
Adviesgroep is het er mee eens. Evaluatie van keukentafelgesprek voegen zij toe. Dat is 
een belangrijke aanvulling. 
 
LR: Veel om door te lezen. Vooral juridische wijzigingen. Goed dat het met veel mensen 
besproken is. Adviesgroep willen na keukentafelgesprek evaluatie. Zoals zij stellen is het 
hinken op 2 gedachten: enerzijds willen zij blijven volgen en toetsen. Ze willen informele 
evaluatie. Klinkt als dat er niets mee gedaan wordt. Denk dat Adviesgroep het serieus aan 
wil pakken. Vraag aan hen wat wil je nou precies? 
Handhaving: prima dat dat wordt benadrukt. 
 
PvdA: Wmo adviesraad hebben wij nog niet. Adviesgroep heeft gevaren op adviezen en 
ervaringen van andere Wmo raden uit omliggende gemeenten. Adviesgroep heeft eigen 
speerpunten. Zij hebben andere taak dan Wmo raden. Dat moeten zij toch organiseren. 
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D66: Doorontwikkeling binnen SD nog volop aan de gang. In de Verordening een ontheffing 
opnemen om af te kunnen wijken van de regels indien dat waardevolle experimenten 
oplevert. Huishoudelijke ondersteuning: punten systeem moet objectief kader zijn. Over 
gehele linie invoeren zodat de discussie over schoon en leefbaar huis in te dammen is.  
Wat betreft bezwaar/beroep bij geen maatwerkvoorziening: is die passage er in opgenomen 
vanwege recht om juridisch te kunnen ageren richting gemeente? Neem aan dat 
geprobeerd wordt om minnelijk tot oplossing te komen?  
 
CDA: met name juridische aanpassingen, enkele inhoudelijk. Wij kunnen ons erin vinden.  
 
Reactie wethouder Bevers:  
Huishoudelijke hulp: goede definities opgenomen om discussie te stoppen. Puntensysteem 
ontwikkeld door universiteit Utrecht.  
Mantelzorg ondersteunen blijft een uitdaging. 
Kwaliteitseisen: keukentafel gesprek gaan we kijken hoe dat gevoerd wordt. Want er zitten 
veel dingen aan vast. Kijken of we inzichtelijk kunnen maken hoe de kwaliteit is.  
 
Brigitte van Bladel laat weten dat er gesproken is met de Adviesgroep over hun advies. Zij 
komen in februari naar de Commissie. Zij willen afwachten wat er Peelgemeenten breed uit 
komt over het keukentafelgesprek. Clientbetrokkenheid zijn ze nu met name mee aan de 
gang. Het tevredenheidsonderzoek daar kunnen we niets aan veranderen, dat is landelijk.  
 
Wethouder Bevers vervolgt: Wij zijn blij met de Adviesgroep. Ze zijn zoekende naar nieuwe 
manieren. Samen met hen die participatiegroepen vormgeven, op een moderne manier. Dat 
gaan we nu doen. Doorontwikkeling en waardevolle experimenten. Daar zijn we nu al mee 
bezig met Wmo-consulenten en opvoedondersteuners. Ideeëncoaches pakken die op.   
Wij zoeken altijd de minnelijke weg. Er waren zes zaken. Twee keer met bloemetje bij 
iemand langs gegaan waar het niet goed was gegaan.  
 
Toezeggingen  
-- 
 
 
6. b Notitie Gebundelde Uitkering 2017 (BUIG) 
 
Procesconclusie 

 Besluitvorming / finale behandeling raad is door de raadscommissie voldoende voorbereid. 
Onderwerp in handen stellen raad. Voorgestelde wijze van behandeling: Bespreekstuk 

  
Opinie (Per fractie) 
PvdA: er is geld tekort nu heb ik begrepen. De maatregelen tekortreductie worden niet 
concreet genoemd. Krijgen we daar inzage in? Ben bang dat de kosten neergelegd worden 
bij de uitkeringsgerechtigden. Hoe kan dat, dat is mij niet duidelijk? Wat voor plannen 
komen er.  
 
DP: Goed dat we gebruik maken van het vangnetregeling. De analyse in 2018 is belangrijk 
en dat willen we graag hier terug zien.  
 
LR: In het besluit staat vermeld dat er een zienswijze vastgesteld wordt die aangeeft geen 
wensen of bedenkingen te hebben. Deze is niet bij onze stukken toegevoegd. De 
verwachting zoals die nu geschetst is, is dat we niet 4.8 naar 6.8 tekort gaan komen. Als 
daar maar de helft van gaat terugkomen hebben we toch een groot gat te dichten. De 
maatregelen tekortreductie zoals vermeld in de adviesnota worden niet concreet  
beschreven. Wij hebben daar wel behoefte aan. 
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D66: Ik sluit me deels aan bij LR: geen wensen of bedenkingen uiten wordt nu gevraagd. Ik 
denk dat de raad dat altijd moet kunnen doen, wensen of bedenkingen uiten. 13,5% is de 
overschrijding hoe is dat in andere gemeenten? 
 
Reactie wethouder Bevers: 
We hebben altijd 5% eigen risico. We hebben nu last van de remmende voorsprong omdat 
we de afgelopen jaren al veel uitstroom hebben gehad. Daarom ook nooit gebruik hoeven te 
maken van het vangnet. Je moet een plan indienen wat niet eens getoetst wordt door het 
ministerie, dat vind ik bedenkelijk. Het bestand wat we nu nog hebben, daar zit zoveel 
problematiek in, omdat die groep al zo ver uitgedund is en gescreend is. In- en uitstroom 
vanaf januari 2016 wordt nu inzichtelijk gemaakt, analyse maken, zodat we kunnen zien wat 
de resultaten zijn. Gaat zeker niet ten koste van uitkering van de mensen. Absoluut geen 
sprake van. Altijd recht om een zienswijze te doen. Maar ons advies is dit. Plan om resultaat 
te verbeteren, dat is het doel.  
Het plan van Aanpak bevat voldoende ingrediënten om succesvol te zijn.  
 
PvdA: Vragen extra aandacht voor onderstaande tekst en willen het in de notulen 
opgenomen hebben.  
Er wordt voorgelezen uit de adviesnota – Onderdeel: argumenten – Punt 4. 
Het is vereist dat nog in 2017 de analyse en het plan met maatregelen zijn opgesteld en 
dat de gemeenteraad daarmee heeft ingestemd. De aanvraag moet al in 2017 worden 
voorbereid, hoewel de gemeente pas in augustus 2018 een aanvraag hoeft in te dienen. En 
er moet een document zijn, waarin de gemeenteraad de opvattingen deelt over de analyse 
en de maatregelen.  
Wethouder Bevers geeft aan dat alle gegevens en concrete cijfers in het stuk zijn 
opgenomen.   
 
Toezeggingen  
- 
 
 
7 Vragen commissieleden over niet geagendeerde onderwerpen 
CDA: Ik las in Telegraaf een artikel over een meneer die was overleden en mevrouw mocht 
de traplift niet houden. Die werd nl weggegooid. Hoe gaat dat in Gemert-Bakel met 
hulpmiddelen? 
Wethouder Bevers antwoordt dat heel veel wordt hergebruikt. Dat staat ook in aanbesteding.  
 
D66: De overdracht van de debiteurenposities Senzer. Hiervoor moet naar ons idee een 
renteloze lening worden aangegaan want de overname van de debiteurenposities is een 
complex proces met een grote financiële impact. Hoe gaan wij als Gemert-Bakel om met de 
overdracht van de debiteurenposities Senzer? 
Wethouder Bevers laat weten dat dit begin 2018 naar de raad gaat.  
 
8 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.10 uur. 
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Voortgangslijst toezeggingen commissie 
 
 

Datum 
Rdscie. 

Toezegging Afgedaan ja/nee 

23-2-2017 Agp 6 Toelichting over de actuele 
afhandelingstermijnen Peel 
samenwerkingsorganisatie 
 

Nee, 3/4 heeft wethouder Bevers in de 
adviescommissie dringend verzocht om 
rapportages. Daarna meerdere keren 
nagevraagd. 12/6 Info is nog niet 
beschikbaar. 11/9 Info is nog niet 
beschikbaar, omdat de Peel nog niet kan 
rapporteren. Toegezegd is dat deze info 
beschikbaar is bij de derde kwartaal 
rapportage. 
 

14-9-2017 
 

3d.Wethouder Bevers zegt toe 
informatie over de aangedragen 
onderwerpen op korte termijn aan 
te bieden aan de commissie. In 
de meeste gevallen zal dit via RIN 
gebeuren waarna de commissie 
alsnog de mogelijkheid heeft, bij 
behoefte aan aanvullende 
informatie, het onderwerp te 
agenderen.  
 

Nee, Monitor wonen; Wijkteams: presentatie 
wijkprofielen; Innovatieprojecten: presentatie 
voortgang; Dementie & Jeugd; Jeugd- en 
jongerenwerk; Handhaving op SD; Veilig 
thuis; Nieuwe adviesgroep (presentatie in 
februari); Aandacht aan preventie; Preventie 
alcohol en drugs; Pilot rijkbeleid GGD 
drugspreventie; Zorgmijders (info 
aangeleverd bij voorstel eigen bijdrage); 
Geiten- Q koorts volksgezondheid; 
Voortijdig schoolverlaten en schoolverzuim; 
Peelgemeenten / Dhr Woltering (presentatie 
heeft plaatsgevonden, daarna is een RIN 
verzonden); Goedkope huurwoningen. 
 

12-10-2017 5a. Voortgang vraag 
woonwagenbeleid komt zo snel 
mogelijk naar de Raad. 

 

12-10-2017 3a.Werkbezoek Senzer wordt in 
afstemming met de leden van de 
raadscommissie georganiseerd. 

Afgedaan, woensdag 13 december.  
Ontvangst                      15.45 uur 
Rondleiding                   16.00 -17.00 uur 
Managementinformatie 17.00 – 18.00 uur 
Data zijn doorgegeven aan de griffie 
 

12-10-2017 5a. Initiatief Probeerhuizen voor 
aanpak dementie wordt omarmd 
en meegenomen. 

Nee, Op dit moment loopt er een project van 
de gemeente Helmond en Quartz voor de 
opzet van een vaste locatie in de gemeente 
Helmond begin 2018. Alle inzet is nu daarop 
gericht. Vervolgens wordt de mogelijkheid 
van een mobiele locatie bekeken, hierbij ook 
aansluiting vanuit de regio mogelijk. Project 
wordt gevolgd en wanneer mogelijk 
aansluiting gezocht. 
 

12-10-2017 5a. Wethouder Bevers zegt toe te 
onderzoeken in welk vat de 
terugkoppeling van actiepunten 
CJG en statushouders naar de 
raadscommissie kan plaatsvinden 
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12-10-2017 5a. Ten aanzien van de vraag 
over baanafspraken en beschut 
werk doet wethouder Bevers de 
toezegging om Senzer uit te 
nodigen om hierover een 
toelichting te geven. 

 

12-10-2017 5a. Factsheets GGD Brabant-
Zuidoost worden bij de stukken 
toegevoegd. 

Afgedaan  

12-10-2017 6. Wethouder Bevers zegt toe de 
werkwijze en resultaten van de 
dorpsondersteuners te agenderen 
in commissie. Raad kan dan 
oordeel vormen. 
 

Nee, Presentatie dorpsondersteuners volgt 
tijdens de commissie SD op 11 januari 
2018. 
 

   

 


